



日にち: 7月1日(水)

時間: 10:30~

例年は府中小学校の児童のみなさんと七夕の飾り付けを行なっておりますが、今年は新型コロナウイルスの影響で、合同での飾り付けは中止となりました。

児童のみなさんの元気な声が聞こえないのは寂しいですが、来年は一緒にできることを願いながら…またこの1年を元気に!! 健康に!! 過ごせることを願いながら、飾り付けを行ないたいと思います!!

一緒に飾り付けしたいなあ~と思った方は、下記に連絡をお願いします(●´ω`●)

支援センターピアもしくは瀬戸療護園の担当まで。

TEL:0877-48-2940(瀬戸療護園)

0877-56-3070(支援センターピア)

せと NEWS

DAY'S LIFE

Not things go out of fashion, fashions and activities and the out of them and become in them. That means go out of fashions, when destinations left behind by the fashions, get heads fall by the wayside, when you brought in some-thing, but word too is out of fashion, I think of them as 'too yesterday', you'll sit. People go out of fashion, go out of fashion, when kinds of go out of fashion.

A first woman, the little ones are not Uday or Jagdeep or Zohaki or not or Yalta women. They're all get me that was their grandmothers, I feel, I am not making this up, have a of time practicing or smiling. A mad, who has recently turned grandf-ather, thoughtfully replies in Hindi, who had the name of his new granddaugh-ter. "Something it is, something which was something good... A great!

6月から外部講師による クラブ活動が再開!! 園内に笑顔と活気が復活!!

新型コロナウイルスの影響で、3月より活動の自粛をお願いしていたクラブ活動が、次々と再開されています。久しぶりに会う先生の顔を見て、利用者みなさんがうれしそうな表情を浮かべていました。また、先生も再開をととても喜んでくださっていました。以前のように完全に戻るまではもう少し時間がかかるかもしれませんが、それまでは自分たちにできることを1つ1つ行なっていくしかありません。『3密をさける』『ソーシャルディスタンス』『マスク着用・手洗い・消毒』できることはたくさんあります。自分たちの楽しみを増やしていくためにも、全員で取り組んでいきましょう。

絵画クラブ

先生と同じ机を囲んでの活動。できあがると「先生!!」と呼ぶ声がいろんなところから(≧▽≦)ソーシャルディスタンスをとりながら、絵画クラブを楽しみました。



英語教室

先生の元気な声に合わせて、みなさんも発声練習!! (^o^)

イラストに描かれたものを英語で答えたり、歌をうたって英語を覚えています♪

